



The University Health Network (UHN) would like to formally recognize April 14-20, 2024, as National Medical Laboratory Week.

Medical laboratory professionals are behind every patient, using their technical expertise to collect samples, analyze specimens, provide vital answers, and care for their patients every day. On behalf of UHN, thank you to the medical laboratory professionals who dedicate their time, energy and knowledge to keep Canada safe and healthy.

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "Christine Bruce".

Christine Bruce MHA, MLT, CHE
Senior Director
Laboratory Medicine Program

Education Adjunct Professor
Medical Laboratory Science Program
Michener Institute of Education at UHN

On behalf of University Health Network



Le University Health Network (UHN) voudrait formellement reconnaître la Semaine nationale du laboratoire médical, ayant lieu du 14 au 20 avril 2024.

Les professionnelles et professionnels de laboratoire médical sont derrière chaque patient, se servant de leur expertise technique pour prélever et analyser des échantillons, fournir des réponses vitales, et soigner leurs patients tous les jours. Au nom de UHN, nous remercions les professionnels de laboratoire médical qui consacrent de leur temps, leur énergie et leurs connaissances en vue d'assurer la sécurité et la santé de la population canadienne.

A handwritten signature in blue ink, appearing to read 'Christine Bruce'.

Christine Bruce MHA, MLT, CHE
Senior Director
Laboratory Medicine Program

Education Adjunct Professor
Medical Laboratory Science Program
Michener Institute of Education at UHN Au nom de University Health Network